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JEGYZŐKÖNYV 
 
 
 

Amely készült Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata 2025. 
április 16. napján 10.00 órakor, a Toponári Művelődési Házban tartott munkaterv szerinti 

üléséről. 
 
Jelen voltak a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként szereplő jelenléti ív szerint, mely 
tartalmazza a megjelent képviselők, meghívottak nevét, megjelenésük tényét. 
 
Vörös Péter tanácsnok köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a hivatal dolgozóit és 
minden megjelentet.  
 
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy 7 főből 4 fő jelen van, így a Toponári Településrészi 
Önkormányzat határozatképes. 
 
Kérte a képviselőket, hogy a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként szereplő meghívó 
napirendjét fogadják el. 
 
26/2025. (IV. 16.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az ülés napirendjét a 
kiküldött meghívó szerint elfogadta. 
 
Szavazati arány: 4 igen 
   0 nem 

0 tartózkodás 
 
Napirend: 
 

1. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 
költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról  
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

2. Előterjesztés az önkormányzat 2025. évi költségvetésének módosításáról  
Előterjesztő:       Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  
 

3. Előterjesztés az önkormányzati fenntartásban működő óvodai hálózat 
átszervezéséről 
Előterjesztő:       Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető  
 

4. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  
   Előterjesztő:  Vörös Péter tanácsnok 
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Napirend tárgyalása: 
 

1. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 
költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról  
(Az előterjesztést a Közgyűlés üléséről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 
 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 

A jelenlévők részéről egyéb kérdés, hozzászólás, vélemény nem hangzott el. 

 

27/2025. (IV. 16.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 

Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az önkormányzat 2024. 
évi költségvetésének végrehajtásáról, és a maradvány elszámolásáról szóló előterjesztést 
megtárgyalta, a határozati javaslatokat és a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a 
Közgyűlésnek. 
 

Szavazati arány a határozati javaslatokra:  4 igen 
       0 nem 

0 tartózkodás 
 

Szavazati arány a rendelet-tervezetre:  4 igen 
       0 nem 

0 tartózkodás 
 
 

2. Előterjesztés az önkormányzat 2025. évi költségvetésének módosításáról  
(Az előterjesztést a Közgyűlés üléséről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 
 
Előterjesztő:       Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

 
Vörös Péter tanácsnok elmondta, hogy a napirendi ponthoz a tegnapi napon, késő délután 
Nadrai Norbert József képviselő úr részéről 5 db módosító indítvány érkezett, melyek a 
honlapon elérhetőek.  

Tekintettel arra, hogy a testület tagjainak- előzetes jelzés alapján- egységes az álláspontjuk a 
benyújtott módosító indítványokkal kapcsolatosan, ezért azok megszavazását egyben tette fel. 
 
Dr. Nadrai Norbert József által benyújtott határozati javaslatokat érintő módosító indítványai: 
Szavazati arány:  0   igen 
    4   nem 

0 tartózkodás 
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Vörös Péter tanácsnok megállapította, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári 
Településrészi Önkormányzata a Nadrai Norbert József határozati javaslatokat érintő kiegészítő 
képviselői módosító indítványait nem támogatta. 
 

A napirendhez egyéb kiegészítés, kérdés, hozzászólás, vélemény nem hangzott el. 

 

28/2025. (IV. 16.)Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 

Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az önkormányzat 2025. 
évi költségvetésének módosításáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozati javaslatot és a 
rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek. 
 
Szavazati arány a határozati javaslatra:  4 igen 
       0 nem 

0 tartózkodás 
 

Szavazati arány a rendelet-tervezetre:  4 igen 
       0 nem 

0 tartózkodás 
 

3. Előterjesztés az önkormányzati fenntartásban működő óvodai hálózat 
átszervezéséről 
(Az előterjesztést a Közgyűlés üléséről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

Előterjesztő:       Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető  
 

Szőllősiné Gyüre Gabriella meghívott, köznevelési referens elmondta, hogy az előterjesztés 
lényege az óvodahálózat átszervezése, melynek során 2025. augusztus 16-ával az eddig hat 
önálló óvoda és 13 tagintézménye az újonnan alakult Kaposvári Óvodai Központ, - mely a 
Petőfi Sándor Központi Óvoda elnevezése helyébe lép-, tagintézményeként működik tovább. 
Az átszervezésre beolvadással megvalósuló egyesítéssel kerül sor. Az átszervezés során az 
eddigi 6 központi óvodában 1-1 fő óvodapedagógusi álláshely megszüntetésre kerül, a 
Kaposvári Óvodai Központ élére igazgató, 3 fő óvodaigazgató-helyettes kerül.  
A hat Központi Óvoda magasabb vezető állást betöltő igazgatói státusza megszűnik, melyek 
közül négy esetben 2025. augusztus 15.én megszűnik az igazgatói megbízás, további két 
esetben pedig visszavonásra kerül.  
Az átszervezés gazdaságossági, átláthatósági, egyszerűsítési, rugalmasabb szervezhetőségi 
szempontok alapján, valamint az adminisztrációs terhek csökkentése, és a tagintézmények 
sajátos arculatának erősítése érdekében jön létre. 
Az Óvodai Központ lesz csak önálló költségvetési szerv. 

A napirendi pont kapcsán Bekesné Porczió Margit intézményvezető meghívott szeretné 
elmondani, hogy óvodájuk, a Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvoda 150 éves jubileumi 
évfordulójának tiszteletére nagyszabású ünnepséget szerveznek 2025. május 30-án, -mint 
ahogyan ez már a korábbi részönkormányzati üléseken is felvetődött-, melyre mindenkit 
szeretettel meghív.  
Továbbá beszámolt arról, hogy nagyon büszke az óvodájára, a vezetése alatt közel 80 millió 
forintot szereztek pályázatok útján, illetve számos rangos kitüntetésben is részesültek; idén 
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negyedszer kapták meg a „Kiváló akkreditált tehetségpont” címet, a „Családbarát köznevelési 
intézmény” címet pedig az előző év februárjában kapták meg. Elmondta, hogy az átszervezést 
követően óvónőként, esetleg tagóvodavezetőként is folytatná a munkát. 
 

A napirendhez egyéb kiegészítés, kérdés, hozzászólás, vélemény nem hangzott el, így Vörös 
Péter tanácsnok úr kérte, hogy a napirendi pont írásbeli előterjesztésének hat határozati 
javaslatáról a részönkormányzat testülete szavazzon oly módon, hogy azokat elfogadásra 
javasolják Kaposár Megyei Jogú Város Közgyűlésének. 

 

29/2025. (IV. 16.)Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 

Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az önkormányzati 
fenntartásban működő óvodai hálózat átszervezéséről szóló előterjesztést megtárgyalta, és a 
határozati javaslatokat elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek. 
 
Szavazati arány: 4 igen 
   0 nem 

0 tartózkodás 
 
 

4. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  
 Előterjesztő:  Vörös Péter tanácsnok 
 
Vörös Péter tanácsnok elmondta, hogy a közelmúlt eseményei között a Répáspusztán 
megszervezett „Húsvétváró rendezvény” nagyon jól sikerült. 

A következő részönkormányzati rendezvényt a Toponárért Nyugdíjasok Egyesülete tartja. 

A gyermeknapot a korábbiakhoz hasonló módon kívánják majd megtartani. 

A „Falunappal” kapcsolatosan szeretne május első hetében egy, a részletekre is kiterjedő 
megbeszélést tartani a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola Toponári 
Tagiskolájában tanácsnok úr, ahol a GESZ, és az iskola képviselői is részt vesznek majd. 

A DESEDA Tájvédeleméért és Fejlesztéséért Egyesület elküldte az idei évi program-tervezetét, 
mely programokra a toponáriakat szeretettel várja. 

A KAVÜ-vel a Kajakházat és környékét rendbe teteti tanácsnok úr, fontosnak tartja, hogy 
rendezett legyen a desedai környezet, hiszen versenyek is zajlanak a helyszínen. 

A Kálvárát rendbe tették, a stációkat festették, a területet a KAVÜ gondozta, így meg lehet 
tartani a húsvéti körmenetet, ellenben egy nagyobb költséggel járó belső festés érdekében 
(kápolna) tanácsnok úr el fog járni polgármester úrnál anyagi segítség kérésének ügyében. 

Sütő Jánosné képviselő elmondta, hogy Répáspusztán is megtörtént a fűnyírás, de a 
vasútállomás előtti kanyarban a villanyoszlop mögötti háromszög alakú részt (sarkot), mely 
önkormányzati tulajdon, ismételten kihagyták, így immár sokadszor, de jelezni fognak a KAVÜ 
felé. 

A Répáspuszta táblát, és a Fejedelem utcai táblát kihelyezte a KAVÜ, de az előbbit sajnálatos 
módon már megrongálták. 
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Sütő Jánosné képviselő elmondta, hogy van egy család Répáspusztán, akik rendszeresen zajos 
tevékenységet folytatnak, antiszociálisan viselkednek. 

Vörös Péter tanácsnok azt mondta a felvetésre, hogy hatáskör hiányában nem tud a 
részönkormányzat intézkedni, az illetékes hatóság a rendőrség, birtokvédelem esetén pedig a 
jegyző. 

Bekesné Porczió Margit intézményvezető megköszönte a részönkormányzat támogatását az 
óvoda nevében, melyet gyermekjátékok vásárlására kell fordítaniuk. 

Jelezte továbbá, hogy amennyiben a jubileumi ünnepségük napján (2025.05.30.) rossz időjárási 
viszonyok lennének, úgy szeretné kölcsönkérni a kultúrházat a rendezvény megtartása 
érdekében. 

Szőllősiné Gyüre Gabriella köznevelési referens felvetette, hogy Fészerlakpusztáról az 
óvodás és iskolás gyermekeket egy, az építőipari iskola tulajdonában lévő, nem a legjobb 
állapotban lévő kisbusz-szerű jármű viszi be reggel, melyen nincs kísérő személyzet, és haza 
már nem szállítja őket. (Az üzemanyag költséget az önkormányzat finanszírozza, a járművet, 
valamint a sofőrt pedig a KSZC szolgáltatja.) 
 
Vörös Péter tanácsnok úr kérdésére Szöllősiné Gyüre Gabriella köznevelési referens 
elmondta, hogy évente körülbelül nyolc gyermeket érint a szállítás. 
 
Tanácsnok úr megígérte, hogy utánajár az ügynek, és próbálnak keresni valamilyen kielégítő 
megoldást, amely az összes fél számára megnyugtató lehet. 
 
 
Több napirend nem lévén a tanácsnok úr az ülést 10.45-kor bezárta. 
 
 
 
Kaposvár, 2025. április 16. 
 

 

 

    Vörös Péter                               Szentes Evelin 
      tanácsnok                                          képviselő, 
                            jegyzőkönyv-hitelesítő 


